
 
Zápisnica  

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Krásnohorská Dlhá Lúka,  

konaného dňa 24.05.2023 

_______________________________________________________________________ 

Prítomní: Iveta Gebeová, starostka obce 

              Poslanci: Ing. Tamás Farkas, György Nagy, Mgr. Zsolt Ulman  

Neprítomní:   Zoltán Híres, Viktória Tomášik Lázár   

Ďalší prítomní:  Ing. Ondrej Bartuš, hlavný kontrolór obce, Mária Kissová, pracovník obecného 

úradu 

Verejnosť:         .................................................................................................... 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvorila Iveta Gebeová, starostka obce.  Privítala všetkých prítomných a 

konštatovala, že  počet prítomných poslancov je 3 a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Požiadala hlavného kontrolóra o vyjadrenie stanoviska týkajúceho sa splnenia nutných podmienok 

pre uskutočnenie zasadnutia obecného zastupiteľstva. Hlavný kontrolór konštatoval, že obec 

postupovala v súlade s § 12 ods. 4 zákona 369/1190 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol zverejnený na úradnej tabuli 

obce a na webovom sídle obce 3 dni pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. 

a/ Program rokovania 

 1. Otvorenie, schválenie programu 

 2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

 3. Kontrola úloh z predchádzajúceho zasadnutia  

 4. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Krásnohorská Dlhá Lúka 

 5. Prerokovanie žiadosti o finančný príspevok na prevádzku poskytnutej sociálnej služby pre p. 

Otta Emődiho 

 6. Výzva z Programu rozvoja vidieka SR – kanalizácie 

 7. Návrh na zriadenie cyklochodníka medzi obcou Jovice a Krásnohorská Dlhá Lúka 

 8. Rôzne 

 9. Záver 

 

Uznesenie č. 60/2023 -24.05.2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Krásnohorská Dlhá Lúka 

s c h v a ľ u j e  

program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie:   

Za:  3 Ing. Tamás Farkas, György Nagy, Mgr. Zsolt Ulman 

Proti:  0    



Zdržal sa:  0    

Neprítomný:  2  Zoltán Híres, Viktória Tomášik Lázár, 

Nehlasoval:  0 
 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Uznesenie č. 61/2023 – 24.05.2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Krásnohorská Dlhá Lúka 

s c h v a ľ u j e 

za overovateľov zápisnice Mgr. Zsolta Ulmana a Ing. Tamása Farkasa, 

za zapisovateľku Máriu Kissovú. 

Hlasovanie:   

Za:  3 Ing. Tamás Farkas, György Nagy, Mgr. Zsolt Ulman 

Proti:  0    

Zdržal sa:  0    

Neprítomný:  2  Zoltán Híres, Viktória Tomášik Lázár 

Nehlasoval:  0 
 

 

 

K bodu 3. Kontrola úloh z predchádzajúceho zasadnutia 

Poslanci brali na vedomie kontrolu úloh z predchádzajúceho zasadnutia. 

Uznesenie č. 62/2023 – 24.05.2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Krásnohorská Dlhá Lúka 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

kontrolu úloh z predchádzajúceho zasadnutia. 

Hlasovanie:   

Za:  3 Ing. Tamás Farkas, György Nagy, Mgr. Zsolt Ulman 

Proti:  0    

Zdržal sa:  0    

Neprítomný:  2  Zoltán Híres, Viktória Tomášik Lázár 

Nehlasoval:  0 
 

 

 

K bodu 4. Schválenie Zásad hospodárenia s majetkom obce Krásnohorská Dlhá Lúka  

Obecné zastupiteľstvo obce Krásnohorská Dlhá Lúka v zmysle ustanovení § 11 ods. 4 písm. 

a zákona 369/1190 Zb. o obecnom zriadení prerokovalo predložený návrh  na Zásady hospodárenia 



s majetkom obce Krásnohorská Dlhá Lúka.  Prítomní poslanci nemali žiadne námietky. Schválili 

zásady s nadpolovičnou väčšinou hlasov všetkých poslancov. 

Uznesenie č. 63/2023 – 24.05.2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Krásnohorská Dlhá Lúka 

s c h v a ľ u j e  

Zásady hospodárenia s majetkom obce Krásnohorská Dlhá Lúka. 

Zásady 

n a d o b ú d a j ú   ú č i n n o s ť 

dňom schválenia. 

Hlasovanie:   

Za:  3 Ing. Tamás Farkas, György Nagy, Mgr. Zsolt Ulman 

Proti:  0    

Zdržal sa:  0    

Neprítomný:  2 Zoltán Híres, Viktória Tomášik Lázár 

Nehlasoval:  0 
 

 

  

K bodu 5.  Prerokovanie žiadosti o finančný príspevok na prevádzku poskytnutej sociálnej 

služby pre p. Otta Emődiho. 

Zariadenie pre seniorov Juraja Schoppera n.o. so sídlom Rožňava predložila žiadosť o finančný  

príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby pre nášho občana Otta Emődiho, ktorému 

poskytujú sociálnu službu od 28.7.2021. Podľa výpočtu ekonomicky oprávnených nákladov za rok 

2022 žiadajú 15,09 EUR mesačne. Poslanci presunuli hlasovanie na ďalšie zasadnutie. 

Starostka informovala poslancov, že  pán Otto Emődi má nedoplatok za vodu v sume 529,22 EUR 

za roky 2017/2018. Poslanci navrhli, aby starostka žiadala rodinných príslušníkov o vyrovnanie 

dlhu. 

                                                                                              

K bodu 6.  Výzva z Programu rozvoja vidieka SR na kanalizácie 

Starostka informovala poslancov, že bola vyhlásená nová výzva z Programu rozvoja vidieka SR. 

Z ktorého môže získať obec 100%-nú dotáciu na kanalizáciu (maximálne 500 000,00 EUR). Obec 

dostala ponuku od spoločnosti Premier Consulting na vypracovanie projektu. V minulosti obec s 

predmetnou spoločnosťou úspešne spolupracovala. Poslanci poverili starostku, aby dohodla 

vypracovanie projektu. 

 

K bodu 7.  Návrh na zriadenie cyklochodníka medzi obcou Jovice a Krásnohorská Dlhá Lúka 

Tomáš Albert poslanec z Jovíc navrhol preskúmať možnosti spolupráce pri zriadení asfaltového 

chodníka medzi obcami Jovice a Krásnohorská Dlhá Lúka  a následné zabezpečenie projektu.  

Ing. Tamás Farkas navrhol podporiť tento projekt v prípade možnosti financovania.  

Starostka sa vyjadrila, že prioritou je rozšíriť kanalizáciu v obci a v budúcnosti by sa mohla obec 

zapojiť do podobných projektov. 

György Nagy informoval, že Košický samosprávy kraj začal s vypracovaním štúdie 

uskutočniteľnosti cyklotrasy pre náš región, kde je zahrnutá aj naša obec.  



K bodu 7.  Rôzne 

Obec dostala ponuku od Premier Consultingu na vypracovanie projektu na vybudovanie  priestoru 

v exteriéri, ktorý má byť miestom pre aktívny odpočinok obyvateľov so zameraním na pohybové 

a voľnočasové aktivity nesúťažného charakteru. Nakoľko už obec v minulosti mala vypracovaný 

projekt na multifunkčné ihrisko, mohli by sme existujúci projekt doplniť o detské ihrisko 

a o workoutové cvičisko. Poslanci poverili starostku, aby jednala ohľadom prepracovania 

existujúcej projektovej dokumentácie s Ing. Tomkovou. 

 

Starostka ešte predložila žiadosť Mgr. Martiny Brtáňovej o povolenie na prístup k stavebnému 

pozemku. Prístupová cesta vedie cez obecný pozemok, č. parcely 810/10. Poslanci poverili 

starostku, aby dala vypracovať zmluvu na právo prechodu a prejazdu aj pre ostatných majiteľov 

pozemkov.  

 

Starostka rokovala o prenájme miestneho cintorína. Zo strany Rímskokatolíckej cirkvi má prísľub 

na dlhodobý prenájom na 40 rokov.  

 

Starostka predložila žiadosť Silvie Pálbalázsovej, ktorá by potrebovala jednorazovú sociálnu 

výpomoc. Poslanci súhlasili s 300 eurovou finančnou pomocou.    

 

Ing. Tamás Farkaš navrhol rozšírenie cestnej komunikácie na úseku Kótaj.  

György Nagy informoval, že tento cestný úsek patrí pod Košický samosprávny kraj a je už 

naplánovaná oprava priekopy. Ďalej navrhol mesačné sledovanie spotreby vody v penziónoch a 

zistiť na daňovom úrade, koľko ubytovaných bolo v našej obci zo Slovenskej a Maďarskej 

republiky. Navrhol prísnejšiu kontrolu správneho odvádzania dane za ubytovanie penziónmi.    

 

Mgr. Zsolt Ulman predniesol návrh na umiestnenie retardérov v dedine. 

 

Poslanci ďalej rokovali o tom, že  nedostatok zrážok spôsobuje pokles výdatnosti vodných zdrojov 

pre obecný vodovod. Ak bude situácia pretrvávať obec bude musieť obmedziť v letnom období 

spotrebu vody pre penzióny, aby vedela zabezpečiť pitnú vodu pre obyvateľov. 

Ing. Ondrej Bartuš navrhol tieto podmienky zapracovať do VZN a určiť koľko vody by dostali 

penzióny. 

György Nagy navrhol zistiť na úrade verejného zdravotníctva, aké sú ubytovacie kapacity 

jednotlivých penziónov a upozorniť majiteľov, že môžu používať len certifikovanú studňu. 

 

RNDr. Jaroslav Stankovič končí prevádzkovanie Krásnohorskej jaskyne, obec by mohla prevziať 

prevádzkovanie. 

 

Zapisovatelia: Ing. Tamás Farkas 

                        Mgr. Zsolt Ulman                                                        Iveta Gebeová  

                                                                                                              starostka obce 

 

                         

 


